

Date: 26-December-2024

التاريخ: 26 ديسمبر-2024

Our ref: RCD-24-45

المرجع: RCD-24-45

Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين

KUWAIT

دولة الكويت

Subject: Supplementary Disclosure by United Real Estate Company K.S.C.P. regarding the Receipt of a non-binding offer to purchase real estate assets owned by subsidiary companies in Oman

الموضوع: إفصاح مكمل من شركة العقارات المتحدة ش.م.ك.ع. بخصوص استلام عرض شراء غير ملزم لأصول عقارية مملوكة لشركات تابعة في سلطنة عمان
بالإشارة الى الموضوع أعلاه، وإلى متطلبات الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 المعدل بموجب القانون رقم 22 لسنة 2015 بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

In reference to the above subject, and the requirements of module ten (Disclosure and Transparency) of the executive bylaw of Law No. 7 of 2010, amended by Law No. 22 of 2015 on the establishment, regarding disclosure of material information.

Please find enclosed the supplementary disclosure form related to the above subject.

مرفق نموذج الإفصاح المكمل الخاص بالموضوع أعلاه.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

Mazen Issam Hawwa

Vice Chairman

& Group Chief Executive Officer



مازن عصام حوا

نائب رئيس مجلس الإدارة

والرئيس التنفيذي للمجموعة

نموذج الإفصاح المكمل
Supplementary Disclosure Form

التاريخ Date	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company	عنوان الإفصاح Disclosure Title	تاريخ الإفصاح السابق Date of Previous Disclosure	التطور الحاصل على الإفصاح Development that Occurred to the disclosure	الأثر المالي للتطور الحاصل The financial effect of the occurring developments	
26-December-2024	26 ديسمبر-2024	United Real Estate Company K.S.C.P.	شركة العقارات المتحدة ش.م.ك.ع.	إفصاح مكمل من شركة العقارات المتحدة ش.م.ك.ع. بخصوص استلام عرض شراء غير ملزم لأصول عقارية مملوكة لشركات تابعة في سلطنة عمان	None	لا يوجد
23-October-2024	23 أكتوبر-2024	Supplementary Disclosure by United Real Estate Company K.S.C.P. regarding the Receipt of a non-binding offer to purchase real estate assets owned by subsidiary companies in Oman	United Real Estate Company announces that no final agreement has been reached concerning the offer mentioned in the disclosure.	تعلن شركة العقارات المتحدة أنها لم تتوصل إلى اتفاق نهائي بشأن العرض المذكور في الإفصاح.	None	لا يوجد

Mazen Issam Hawwa
Vice Chairman
& Group Chief Executive Officer

مازن عصام حوا
نائب رئيس مجلس الإدارة
والرئيس التنفيذي للمجموعة

T.A. S.M.